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W TORUNIU 

 

 

 

Protokół 

 posiedzenia Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu 

w dniu 7 lutego 2020 r. (godz. 10:30) 
 

 

 

Przewodnicząca Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika w Toruniu Justyna Morzy 

otworzyła zebranie Rady i powitała zebranych członków Rady, obecnych w składzie (lista 

obecności w załączeniu): 

- mgr Justyna Morzy – przewodnicząca, 

- mgr Henryk Dulanowski, 

- dr hab. Piotr Kopiński, prof. UMK, 

- mgr inż. Janusz Niedźwiecki, 

- dr inż. Łukasz Jan Niewiara, 

- Paulina Politowska, 

- dr hab. Andrzej Rozkosz, prof. UMK, 

- mgr Robert Włosiński. 

 

 

Członkowie Rady przed posiedzeniem otrzymali drogą elektroniczną porządek obrad  

o następującej treści:  

 

   „1. Zatwierdzenie porządku obrad posiedzenia Rady. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 16 stycznia 2020 r. 

3. Przyjęcie protokołu posiedzenia Rady w dniu 22 stycznia 2020 r. 

4. Zaopiniowanie wniosków o utworzenie studiów na kierunkach: 

- Pharmacy - na Wydziale Farmaceutycznym, 

- Architektura wnętrz - na Wydziale Sztuk Pięknych, 

- Sztuka mediów i edukacja wizualna - na Wydziale Sztuk Pięknych. 

5. Uchwały Rady Uniwersytetu w sprawie zgłoszenia oraz wskazania kandydata na rektora 

UMK na kadencję 2020 – 2024. 

6. Informacje bieżące i wolne wnioski”. 

 

Ad. 1.  

 

      Przewodnicząca zaproponowała wprowadzenie dodatkowego podpunktu do 4 punktu 

porządku obrad w brzmieniu: Analiza danych – na Wydziale Matematyki i Informatyki.  

Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z uwzględnieniem naniesionej 

zmiany. W głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęto porządek obrad posiedzenia Rady w dniu 

7 lutego 2020 roku: 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 
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Ad. 2.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady w 

dniu 16 stycznia 2020 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 3.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady w 

dniu 22 stycznia 2020 r. Wniosek przeszedł jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania: 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 6.  

 

 Przewodnicząca poinformowała o wygaśnięciu członkostwa w Radzie Uniwersytetu  

Arkadiusza Czwołka w związku powołaniem go przez Senat UMK na przewodniczącego rady 

dyscypliny  oraz omówiła procedurę dotyczącą uzupełnienia składu Rady. Wskazała również, 

że nowa osoba musi być pracownikiem Uniwersytetu.  

 

Ad. 4.  

 

Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na spotkanie prodziekanów: 

  

1) dr hab. Bogumiłę Kupcewicz, prof. UMK – prodziekan ds. organizacji nauczania z 

Wydziału Farmaceutycznego; 

2) dr. hab. Mirosława Wachowiaka – prodziekana ds. kształcenia i organizacji z Wydziału 

Sztuk Pięknych; 

3) prof. dr. hab. Stanisława Kasjana – prodziekana ds. studenckich z Wydziału Matematyki 

i Informatyki 

 

Przewodnicząca poprosiła gości, aby uzasadnili wnioski, a przede wszystkim przedstawili 

główne powody, dla których dany kierunek ma być utworzony, jakie korzyści z tego płyną dla 

wydziału i Uniwersytetu, jak te decyzje wpisują się w strategię wydziału i Uniwersytetu oraz  

jak wyglądają zasady finansowania nowego kierunku. 

Dziekani po zreferowaniu swoich wniosków odpowiadali  na pytania zadawane przez członków 

Rady.  

 

Prodziekan M. Wachowiak na początku wyraził żal, że nie mógł być obecny na 

poprzednim posiedzeniu Rady i poinformował, że  Wydział Sztuk Pięknych podtrzymuje 

wniosek w formie przedstawionej przez prodziekana WSzP na ostatnim posiedzeniu Rady. 

Prodziekan przypomniał, że wniosek dotyczy dwóch kierunków studiów architektury wnętrz 

oraz sztuki mediów i edukację wizualną – czyli kierunków już istniejących. Obecna zmiana 
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dotyczy zmiany kształcenia z jednolitych 5 – letnich studiów na studia I i II stopnia. Dodał, że 

są to kierunku nakierowane na obecne zapotrzebowanie rynku.  

H. Dulanowski i M. Wachowiak wymienili kilka zdań na temat potrzeby tworzenia nowych 

kierunków usprawniających codzienne życie. 

  

Następnie głos zabrała prodziekan Wydziału Farmaceutycznego B. Kupcewicz, która 

podkreśliła, że kierunek farmacja już istnieje na Wydziale Farmaceutycznym UMK - 

prowadzony w języku polskim. W związku z rozpoznaniem zapotrzebowania na studia na tym 

kierunku w języku angielskim władze wydziału, chcąc również wspierać umiędzynarodowienie 

Uniwersytetu, uznały, że anglojęzyczny kierunek  pharmacy wpisywałby się w strategię 

wydziału i uniwersytetu, a nadto przynosiłby dodatkowe środki finansowe.  B. Kupcewicz 

dodała także, że Rada Wydziału i Rada Dziekańska, oprócz jednego głosu wstrzymującego - 

poparły ten wniosek jednogłośnie. Będzie to kierunek skierowany głównie do obcokrajowców, 

z uwagi  na dość wysokie czesne. Preliminarz zakłada przyjęcie na I rok 15 osób. 

 

Prodziekan S. Kasjan omówił inicjatywę utworzenia kierunku analiza danych. 

Poinformował, że Wydział Matematyki i Informatyki 2 lata temu uruchomił inżynierskie studia 

I stopnia i zobowiązał się zapewnić studentom tego kierunku dalszą, rozsądną drogę 

kształcenia. Dlatego ten kierunek powinien zostać uruchomiony od semestru letniego 

przyszłego roku, kiedy  grupa studentów, która wówczas ukończy studia inżynierskie będzie 

miała nową ofertę studiów na II stopniu. Jedynym problemem może być mocno obciążona i 

nieliczna kadra, ale właśnie z tego powodu są uruchamiane coraz mniejsze grupy na kierunkach 

informatycznych. Prodziekan zwrócił uwagę, że absolwenci takiego kierunku zdecydowanie są 

potrzebni i tacy specjaliści będą znajdować zatrudnienie.  

 

Przewodnicząca podziękowała prodziekanom za spotkanie, po czym opuścili oni salę.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad zaopiniowaniem uchwał dotyczących nowych 

kierunków studiów zaprezentowanych przez prodziekanów.  

 

Odbyły się następujące głosowania:  

 

1) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku sztuka 

mediów i edukacja wizualna na Wydziale Sztuk Pięknych; 

2) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku 

architektura wnętrz na Wydziale Sztuk Pięknych; 

3) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku 

pharmacy na Wydziale Farmaceutycznym; 

4) nad wyrażeniem pozytywnej opinii dotyczącej utworzenia studiów na kierunku analiza 

danych na Matematyki i Informatyki.  

 

Wszystkie powyższe wnioski zostały pozytywnie zaopiniowane. Wynik jawnego głosowania 

we wszystkich przypadkach był taki sam: 

 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

  

Tym samym przyjęto uchwały Nr 6-9 Rady Uniwersytetu o pozytywnym zaopiniowaniu 

wymienionych kierunków studiów.  
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Ad. 5.  

 

Przewodnicząca przeszła do punktu dotyczącego zgłoszenia oraz wskazania kandydata 

na rektora UMK na kadencję 2020 – 2024. Przypomniała obowiązujący w UMK tryb 

wskazywania i zgłaszania kandydatów na rektora i  przedstawiła 2 projekty stosownych uchwał 

w tych sprawach, po czym otworzyła dyskusję. 

 

 Po zakończeniu dyskusji, Przewodnicząca odczytała przekazane Radzie oświadczenie 

prof. dr. hab. Andrzeja Sokali o wyrażeniu zgody na kandydowanie oraz poinformowała o 

złożeniu przez kandydata niezbędnych dokumentów, określonych w ustawie Prawo o 

szkolnictwie wyższym i nauce oraz w Statucie UMK, do zgłoszenia Komisji Wyborczej UMK 

kandydata na rektora UMK na kadencję 2020 – 2024.  

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie kolejno dwóch uchwał: 

 

1) uchwały w sprawie zgłoszenia do Przewodniczącego Komisji Wyborczej Uniwersytetu 

kandydata na rektora UMK na kadencję 2020-2024 

2) uchwały w sprawie wskazania kandydata na rektora UMK na kadencję 2020-2024. 

 

Powyższe wnioski przeszły jednogłośnie. Wynik jawnego głosowania w obu 

przypadkach był taki sam: 

  liczba uprawnionych do głosowania – 8 

  liczba obecnych – 8 

  liczba głosów tak – 8 

  liczba głosów nie – 0 

  liczba głosów wstrzymujących się – 0 

 

Ad. 6 cd. 

 

Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca przekazała informacje z przebiegu 

posiedzenia Senatu UMK w dniu 28 stycznia 2020 r.  

 

P. Politowska poinformowała o III Uniwersyteckiej Gali Charytatywnej - Gala 

Copernicana, która odbędzie się 24 marca 2020 r. w Auli UMK i serdecznie zaprosiła na nią 

wszystkich członków Rady w imieniu Samorządu Studenckiego.  

 

Ustalono kolejne terminy posiedzeń Rady w dniach 25 marca i 22 kwietnia.  

 

 

Posiedzenie Rady Uniwersytetu w dniu 7 lutego 2020 r. rozpoczęło się o godzinie 10:30, 

a zakończyło o 12:45. 

 

Protokół sporządziła Karolina Bratkowska. 

 

 

 

                                                                                                         Przewodnicząca 

 Rady Uniwersytetu Mikołaja Kopernika  

 

 

  Justyna Morzy   


